
Себастијан Курц: Желим да Београд и Приштина дођу до решења којим ће свађе једном заувек оставити за собом
субота, 17 новембар 2018 10:21

 Аустријски канцелар Себастијан Курц изјавио је да Аустрија подржава квалитет пре
брзине када је реч о преговорима Београда и Приштине.

  

  "Европска унија је више пута јасно нагласила да је садашња ЕУ – нит за Београд и
Приштину, уско повезана са нормализацијом њихових међусобних односа. Циљ је правно
обавезујући споразум пре ЕУ приступања. То је база за каснији приступ ЕУ", рекао је он
у интервју за подгоричку Побједу.   

Како је додао, обе стране раде интензивно на решењу уз посредовање високе
представнице Федерике Могерини.

  

"Ове дискусије нису једноставне. Ја бих, наравно, пожелио да обе стране брзо дођу до
решења. Важнији је квалитет од брзине. Усаглашавање међу обема странама треба да
разјасни сва отворена питања", додао је он.

  
  

"Ове дискусије нису једноставне. Ја бих, наравно, пожелио да обе стране брзо дођу до
решења. Важнији је квалитет од брзине. Усаглашавање међу обема странама треба да
разјасни сва отворена питања"

    

Курц је рекао да Аустрија "подржава ове дискусије".
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"Ми желимо да обе стране охрабримо да покажу потребну жељу да ове свађе једном
заувек оставе за собом. Подржавамо решење које ће носити обе стране. Ово сам
приликом својих посета Београду и Приштини и нагласио. Ово би био и један екстремно
важан сигнал и за регион и за обе земље и без двојбе би их приближио у њиховим
амбицијама ка ЕУ", казао је он.

  

Курц је рекао да је европска перспектива земаља Западног Балкана, у овом моменту
значајно боља него што је била раније.

  

Према његовим речима, предводничка улога Црне Горе у овом процесу је
неприкосновена, а са "овим брзим ритмом" приступни циљ 2025. године се не чини
утопистичким.

  

(Бета)
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